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Příprava na Norimberk II
web.litterate.cz/priprava-na-norimberk-ii

Kdo sleduje aktuální dění v největší říši lží, bohužel, dochází k faktu,
že konfrontační kurs se netlumí a neopouští, naopak je evidentní
snaha zahájit „nevyprovokované“ tažení na zlého Rusa.

KoZa na všechny světové strany vykřikuje, že agresivní Putin jisto
jistě po vítězství na Ukrajině zahájí frontální útok na nejvyspělejší
zahradu světa aby …. aby co? … a tady máme malinkatý
problémek.

Rusko je rozlohou snad největší stát světa, který má na svém území
přírodní bohatství dle celé Mendělejevovy tabulky prvků v
neuvěřitelných objemech. Navíc jeho území není hustě osídleno,
naopak – má problémy s počty lidí a v podstatě nestíhá suroviny
těžit. Takže to je jasný – agresivní je proto, že má málo a chce více.
Holt nenažraný zlý Rus. Naproti tomu, mírumilovné KoZe se všeho z
RF surovin nedostává … takže to je taky jasné – suroviny pro svůj
rozvoj a zajištění blahobyt už nechce. Tak je nám to v podstatě
předkládáno k uvěření.

Potáhněme toto strategické myšlení, hodné absolventa moderního
vzdělání, dále … Je tady totiž něco, co v RF opravdu nemají. A tady
by se měli začít strachovat všichni lepšolidé, resp. tady je základ pro
ono oprávněné tvrzení, že Rus zaútočí. RF není rozkvetlá zahrada,
protože tam nemají LGBTQ+ příručky a genderové know-how na
101+ pohlaví. Takže to je jasný – Rus si bezpochyby půjde pro tyto
cennosti a současně platí, že to nejcennější co máme musíme
urputně bránit napřed do posledního Ukrajince, pak Poláka, Čecha
atd. Ale konec žertů …

Faktem bohužel ale je, že je zde vydatně živena nálada pro vyvolání
světového konfliktu. Připomínám, že podle dnes celosvětově
přijatých norem je příprava a podněcování k válce nepromlčitelným
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zločinem. A protože pravidla (mj. i výklad) určuje vždy silnější, resp.
vítěz, tak zde dočasně máme situaci, kdy útoky na okupační
jednotky USA po světě (Irák, Libye a další) jsou vydávány za agresi
a útoky na okupační jednotky RF na Ukrajině pak spravedlivou
obranou, hodnou podpory … tolik alespoň mluvou lepšolidí. Kdo se
ještě nezbláznil, tak vidí jistou nesrovnalost. A něco mi říká, že tato
nesrovnalost bude celkem brzo odstraněna a dočasnost ukončena.

Pokud není v našich silách změnit konfrontační kurz a válkychtivost
lepšolidí, nemá moc smyslu plýtvat energií v tomto směru. Pokud
chceme docílit úspěch, pak je třeba zacílit snažení na první
vzdálenější metu, kterou ovlivnit můžeme.

Můj odhad je, že něco jako Norimberk II se konat bude – lepšolidé
ostatně mluví o potrestání Putina, parcelaci RF a převzetí na svá
bedra onu těžbu ruského nerostného bohatství. V excelovských
tabulkách jim to ostatně vychází naprosto jasně a přesvědčivě to
dokládají i barevné grafy … ovšem máme tady opět takový malinkatý
problémek.

Jsou zbraně produkované pro zisk a pro vítězství. Rozlišit je není
problém – ty na zisk se vyznačují excelentním technickým řešením a
komplikovaností, čímž se stávají drahými, tedy ziskovějšími, ale taky
funkční jenom v ideálních podmínkách, nejlépe v laboratoři nebo
vyasfaltovaném a pozametaném cvičišti. Navíc každá šarže byť i
stejné zbraně potřebuje extra vyškolenou obsluhu a pokaždé jiné (a
velmi drahé) náhradní díly. Samozřejmostí je pak široká škála od
různých výrobců, kdy si každý bedlivě chrání své know-how, aby se
nikdo nemohl přiživit na výrobě. Ve výsledku pak v příslušné
excelovské tabulce vychází nejen závratná pořizovací cena, ale i
brutální náklady komplikované logistiky, kdy vše je uspokojeno
potištěním papírků v odstínech zelené. Naproti tomu zbraně pro
vítězství se vyznačují tím, že je max. snaha o unifikaci a řešení
takové, aby je mohl vyrábět kdejaký Jouda … ale to jsem opět
odbočil.



3/4

Jak píšu, Norimberk II asi bude, otázka zatím je v obsazení role
žalujícího a žalovaného. Skalní příznivci válkychtivých lepšolidí
zatím, pro mě z neznámých důvodů, spoléhají na taktiku, která by se
dala vyjádřit:

… vidíte ten rezavý pás Ameriky? … tak velcí jsme byli! … tak nás neserte a
vzdejte se dopředu!

Zlým chcimírům ovšem, dle mého oprávněně, vrtá v hlavě, jak a čím
chtějí zásobovat nesmírně hladovou válečnou mašinerii, když nemají
ani zdroje ani výrobní kapacity … zkrátka doporučují vsadit na logiku
a nikoliv na úchvatné barevné powerpointové prezentace.

Co dělat.

Vidlák celkem bystře poukázal na jednu vlastnost Babiše – zřejmě
má velmi vyvinutý jeden instinkt. Celkem se chlubil, jaký to není
kamarád s Macronem a ejhle – najednou Macron ne-Macron a už je
u jeho protivníka Orbána. Ten instinkt mu zřejmě říká, že Macron,
byť vážený přítel, je na straně, která prohraje a proto raději dál od
něj … a instinkt mu tedy radí začít sbírat body na jiné straně.

Činnost nás, zlých chcimírů, by měla být následující – měli bychom
sbírat, prezentovat a dohadovat se nad relevantností faktů,
které mohou posloužit u Norimberku II. Tohle nemůže skončit
zvoláním anglosasů: „ … jééé Pepo, já se spletla …“. V mediálním
prostoru musíme dopředu vytvářet náladu nezbytnosti potrestání
všeho kolem přípravy a podpory této války. Lukačovič právě veřejně
prezentoval, že poslal 100 mega … no proč ne, ale výrok archivovat!
Jde o to, že pokud se bude v každé hospodě, na každém pracovišti,
v každé frontě u pokladny diskutovat nad otázkou potrestání
chciválků, pak v čase začne přibývat lidí s instinkty Babiše, kteří
začnou raději bezpečně upřednostňovat neutralitu svého jednání,
aby se následně přidali na vítěznou stranu. Takto vedená
celospolečenská diskuze bude ve výsledku velmi brzdit válečné
choutky chciválků. Nelze bojovat na frontě s nepřítelem, doma nemít
podporu prostých občanů a k tomu přicházet o podporu těch
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majetnějších, kteří usoudí, že by ruka spravedlnosti mohla
dosáhnout až na ně. Principem je, že pokud bude lid jako jedna
osoba mluvit o vyšetření a potrestání, pak dříve nebo později se
nejde politik, který bude chtít vůli lidu vyhovět … a nasbírat pro sebe
politické body.

Na původním Norimberku byla zajímavá ještě jedna věc – dopředu
bylo dohodnuto, že se nebude vyšetřovat ekonomické pozadí,
protože by světlo světa spatřily velmi nepěkná fakta … např., o
účasti bankovních špiček. Jenže dnešní události ukazují, že to byla
fatální chyba – skuteční strůjci zůstali mimo vyšetřování a mimo
potrestání a výsledek dnes vidíme všichni … opět se to celé snaží
zorganizovat, aby ještě chvíli mohli na někom parazitovat. Zkrátka,
tentokrát musí být celospolečenským zájmem vyšetřit a potrestat i
ekonomické organizátory a podporovatele.

Na začátku byl slib NATO o nerozšíření ani píď na východ, na konci
musí být rozpuštěné NATO a skuteční viníci v ťurmě … žádné „…
promiňte, já se spletla.“

 
 


